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Till Kommunstyrelsens handikappråd 
 
Om socialt handikappade personer. 
 
Kommunen har ansvar för funktionshindrade personer enligt  
5 kap 7 § SoL:  
 

7 § Socialnämnden skall verka för att människor som av fysiska, 
psykiska eller andra skäl möter betydande svårigheter i sin livsföring får 
möjlighet att delta i samhällets gemenskap och att leva som andra. 

 
Den kursiverade gruppen skulle kunna kallas socialt funktionshindrade. Dem talar vi 
aldrig om. Det kan t ex vara de som nu agerar i föreningen ”Stulen barndom”. De har 
som många andra funktionshindrade lidit helvetets kval men vill nu ha skadestånd. 
Borgarrådet Margareta Olofsson hävdade i TV  att sådant inte förekommer nu. 
”Stulen barndom” s ordförande hävdade motsatsen. Sådant översitteri som han 
berättar om upplever också bl a människor med psykiska funktionshinder.  
 
För tre år sedan visade socialstyrelsen att 500 psykiskt funktionshindrade personer 
från Stockholm behandlas illa på olika ”hem” i landsorten. Även socialt handikappade 
behandlas på det sättet. En del av dem får sova på gångbanorna under kalla vintrar. 
Socialtjänsten intar ett avvisande kroppsspråk och säger De tillhör inte vår stadsdel! 
Det sägs att någon grupp på socialtjänstnämnden utreder behovet av åtgärder. Om 
dessa utredningar har talats i flera år. Vi ser inga resultat. Lagen kräver att de ska få 
bostäder nu – inte om ytterligare 10 år. Ännu finns ingen handlingsplan för att lösa 
problemet.  
 
Men det finns resurser att planera en fotbollsarena för två miljarder kronor. Innan 
kommunen vidtar så exklusiva åtgärder måste kommunen genomföra de 
obligatoriska uppgifter som framgår av socialtjänstlagen. 
 
Det är inte bara statsministern som klagar på att socialtjänsten fungerar dåligt i 
Stockholm. Även vi anser att Stockholms kommun är oförsvarligt snål vid tillämpning 
av socialtjänstlagen.  
Vi vädjar därför till Kommunstyrelsens handikappråd att göra kommunstyrelsen 
uppmärksam på dessa problem och beakta dem vid budgetarbetet för nästa år. 


